

جمهورية مصر العربية
وزارة النقل
الهيئة القومية لسكك حديد مصر
قطاع المشروعات الهندسية والتطوير
الإدارة المركزية للاحتياجات
فاكس رقم : ٢٠٢ / ٢٥٧٦١٣٣٧

تلن الإدارة المركزية للاحتياجات بمبنى مجمع السكة الحديد بالدور الخامس فوق نفق شبرا بالقاهرة عن :
مناقصة عامة خارجية طبقا لاجراءات وقواعد المشتريات لبنك التنمية الافريقي
رقم الإحالة : 324G8/495

- الموضوع : دعوة ابداء اهتمام لتعيين استشاري للاشراف على تنفيذ الاعمال وإدارة عقد مشروع
تزويد الخطوط الرئيسية للهيئة (الاسكندرية / القاهرة / نجع حمادي ، بنها / بورسعيد)
بنظام التحكم الالى ETCS-L1 وتزويد عدد ١٠٠ جرار بذات النظام

- تاريخ استلام السيرة الذاتية : ٢٠٢١/٨/١٦ الساعة الثانية عشر ظهرا

الإعلان كاملا تم نشره على موقع الهيئة من خلال الرابط الاتي :

<https://www.enr.gov.eg/En/AnnouncementDetails.aspx?AnnouncementID=11>

وذلك طبقا للشروط الموضحة بكراسة الشروط المنشورة على الرابط المذكور بعالیه

ARAB REPUBLIC OF EGYPT
MINISTRY OF TRANSPORT
EGYPTIAN NATIONAL RAILWAYS
The Needs Dept.

FAX.NO (202) 2576133

**External public tender in accordance with the Procurement Policy and Methodology for
Bank Group Funded Operations of the African Development Bank (AFDB)**

Process : Request for expression of interest - Consultancy Services for the supervision
and management of the contract for the Design, supply, installation and
maintenance of ETCS level 1, on board and trackside, on the (Alexandria-
Cairo-Nagh Hammadi) & (Benha/Portsaid) main corridors

Ref. No. : 324G8/495

- The expression of interest will be received by maximum 16/ 8/2021 at 12:00 noon.

- The full procurement notice and TOR had been published on ENR website at the following link:

<https://www.enr.gov.eg/En/AnnouncementDetails.aspx?AnnouncementID=11>

م. ح. ح. ح.
م. ح. ح. ح.
م. ح. ح. ح.